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Odlehčovací služba v Centru sociálních služeb  

v Lukavci je příspěvková organizace městyse  

Lukavec. Nachází se na Vysočině, nedaleko Pelhřimova.

JN: Oddechl jste si po zastupitel-
stvu, které v rámci demolice a stav-
by multifunkční arény schválilo 
podmínky s vlastníky domů v Tyr-
šově ulici? 

Primátor Petr Ryška: Schválení 
dohody s vlastníky domů v Tyršo-
vě ulici vnímám jako další krůček k 
zahájení realizace stavby. Jsem samo-
zřejmě rád, že jsme se tímto rozhod-
nutím posunuli opět o kousek dál, ale 
nějak výrazně oddechnout si určitě 
nemohu. Vím, že na takto veliké stav-
bě se problémy a překážky budou 
vyskytovat jistě i nadále a je na nás, 
abychom je řešili tak, jak budou při-
cházet.  

JN: Druhý dotaz je obšírněj-
ší. Na primátora se prostřednic-
tvím JN obrátili někteří obyvate-
lé Domu s pečovatelskou službou 
Za Prachárnou 1a. Žádají, aby 
mohli využívat i dveře v zadní čás-
ti objektu, které vedou přes záze-
mí zaměstnanců, tak, aby budovu 
nemuseli objíždět. Primátor ode-
psal: 

Vážení obyvatelé DPS Za Prachár-
nou,

Vaši žádost jsem podrobně prodis-
kutoval s paní ředitelkou Řehořovou, 
prošel si prostředí a bohužel musím 
sdělit následující.

Zjistil jsem, že celé venkovní okolí 
domu Za Prachárnou 1a je bezbari-
érové. Vchodem vyjdete na chodník 

Primátor 
(z)odpovídá

Zeptejte se

Své dotazy primátorovi Petru Ryškovi 
nám zastílejte na adresu: 

dawidowicz@jihlavske-listy.cz. 

Překážky se budou vyskytovat i nadále

a po chodníku se dostanete na zadní 
část objektu.

Procházet prostorami pro personál 
není možné z několika důvodů. Od 
tohoto prostoru je univerzální klíč, 
kterým se odemykají další prostory 
jako prádelna, koupelna apod. Pokud 
se tento prostor otevře, bude budova 
naprosto nezabezpečená a dostup-
ná komukoliv. Navíc je tento prostor 

KLIENTI by rádi chodili „zadními „ dveřmi, jenže to by procházeli zázemím pro 
zaměstnance.   Foto: archiv JN

bariérový, úzký, troje dveře a výstup s 
cca 15 cm prahem.

Tento prostor je personálem hod-
ně využíván a domnívám se, že i 
zaměstnanci pečovatelské služby 
mají nárok na to, aby měli kam jít 
nerušeně na WC či ohřát si oběd. 

Je potřeba myslet jak na obyvatele 
Domu s pečovatelskou službou, tak 
i na zaměstnance.

Z výše uvedených důvodů tedy 
nebude Vaší žádosti vyhověno.

 S úctou.
 Petr Ryška


